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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  12/01/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

             2) Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ:  «Πλήρως υποστελεχωμένα τα αστυνομικά τμήματα  και τμήματα 

ασφαλείας της Αττικής» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στην από 10/01/2022 επιστολή  της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Δυτικής Αττικής  αναφέρονται για πολλοστή φορά τα προβλήματα 

υποστελέχωσης που αντιμετωπίζουν τα αστυνομικά τμήματα  και τμήματα 

ασφαλείας της Περιφέρειας.  

 

Συγκεκριμένα, τονίζεται ότι υπάρχουν καταγγελίες σχετικά με την 

κατάσταση των αστυνομικών υπηρεσιών ελλείψει  έμψυχου δυναμικού και 

περιπολικών οχημάτων. Η άνω Ένωση φέρεται να ενημέρωσε την αρμόδια 

Εισαγγελία Πρωτοδικών Αθηνών. 

 

Προβλήματα υποστελέχωσης και έλλειψης εξοπλισμού, τα οποία 

δημιουργούν τεράστια προβλήματα στις υπηρεσίες και τη  δράση των 

στελεχών της Ελληνικής Αστυνομίας, αντιμετωπίζουν και τα αστυνομικά 

τμήματα και τμήματα ασφαλείας της ανατολικής Αττικής, που καλύπτουν 

μια τεράστια έκταση του Νομού Αττικής.  

 

Αλγεινή εντύπωση προκαλεί το γεγονός, ότι παρά την ενημέρωση που 

έχουν οι αρμόδιοι φορείς και το Υπουργείο σχετικά με τα προβλήματα, 

ουδέν βέλτιον έχει σημειωθεί σε οποιοδήποτε θέμα αφορά την στελέχωση 

και την αναβάθμιση ή την αύξηση του εξοπλισμού. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο το αρμόδιο Υπουργείο δεν έχει μεριμνήσει προς 

επίλυση των άνω προβλημάτων, παρά την επανειλημμένη 

ενημέρωση από τις αστυνομικές Ενώσεις και τις αναφορές των 

Αστυνομικών; 

2) Ποιος ευθύνεται για την υποστελέχωση των αστυνομικών τμημάτων 

και των τμημάτων ασφαλείας, καθώς και την έλλειψη οχημάτων και 

εξοπλισμού, γεγονός το οποίο έχει άμεσες συνέπειες στην 

προστασία των πολιτών; 

3) Πόσα αστυνομικά τμήματα της δυτικής και ανατολικής Αττικής 

παρουσιάζουν τα προαναφερόμενα προβλήματα; 

4) Πόσα αστυνομικά οχήματα εκ του συνολικού στόλου της Ελληνικής 

Αστυνομίας είναι παροπλισμένα; 

 

                            Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




